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PROTOKÓŁ Nr XXXIX.2017 

przebiegu XXXIX sesji Rady Dzielnicy Nowe Miasto 

w dniu 20 października 2017 r. 

 

Otwarcie Sesji 

 

XXXIX sesja Rady Dzielnicy Nowe Miasto (pierwszej kadencji samorządu terytorialnego lata 2015-2018) 
zwołana została przez Przewodniczącego Rady Dzielnicy Nowe Miasto zgodnie z § 100 ust. 1 pkt 1 uchwały nr 
IV.13.2015 Pełniącego Funkcję Rady Miasta z dnia 22 stycznia 2015 r. w sprawie Statutu Dzielnicy Nowe Miasto 
(Dz. Urz. Woj. Lubus. poz. 159). 

Sesja odbyła się w sali obrad Urzędu Miasta Zielona Góra przy ul. Generała Jarosława Dąbrowskiego 41. 
Początek godzina 14.00. 

Sesję otworzył i obradom przewodniczył Przewodniczący Rady Dzielnicy Nowe Miasto Zenon Rabęda. 
W sesji uczestniczyli: 13 radnych na stan Rady – 15 radnych (lista obecności w załączeniu), p. Mariusz 

Zalewski - Przewodniczący Zarządu Dzielnicy Nowe Miasto, p. Urszula Zamiatała - kierownik Biura Dzielnicy,  
p. Małgorzata Maśko- Horyza - kierownik Biura Planowania Przestrzennego, p. Rafał Czarkowski - z-ca dyrektora 
ds. technicznych Komunalnego Zakładu Gospodarczego w Zielonej Górze, p. Lidia Gryko Z-ca Naczelnika 
Wydziału Oświaty i Spraw Społecznych, p. Bogumił Baszczak – dyrektor Centrum Kształcenia Zawodowego  
i Ustawicznego i p. Karina Klepacz – z Centrum Edukacji i Pracy Młodzieży,  
 

2. Przedstawienie porządku obrad 

 

1.Otwarcie sesji. 
2. Uchwalenie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu poprzedniej sesji. 
4. Sprawozdanie z działalności Zarządu Dzielnicy Nowe Miasto za okres: lipiec-wrzesień 2017 r. 
5. Sprawozdania pn. „Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Miasta Zielona Góra za rok szkolny 
2016/2017. 
6. Rozpatrzenie projektów uchwał i podjęcie uchwał w sprawach: 

1) zaopiniowania wniosku o nadanie nazwy ulicy w Zielonej Górze (ul. Łężyca-Projektantów) – druk nr 332; 

2) zaopiniowania propozycji strategicznych inwestycji zgłoszonych przez mieszkańców sołectwa Krępa– druk  

nr 333; 

3) zmieniająca uchwałę w sprawie zaopiniowania propozycji strategicznych inwestycji zgłoszonych przez 

mieszkańców sołectwa Ochla – druk nr 334; 

4) opinii o projekcie uchwały w sprawie zmiany statutu Zespołu Rehabilitacji Dzieci i Młodzieży 

Niepełnosprawnej „ PROMYK” – Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Zielonej Górze – 

druk nr 335; 

5) zaopiniowania projektu uchwały w sprawie Programu współpracy Miasta Zielona Góra z organizacjami 

pozarządowymi na rok 2018 – druk nr 336; 

6) opinii o projekcie uchwały w sprawie trybu i szczegółowych warunków zwolnienia od podatku rolnego gruntów 

gospodarstw rolnych, na których zaprzestano produkcji rolnej – druk nr 337; 

7. Interpelacje i zapytania radnych. 
8. Sprawy różne. 
9. Zamknięcie obrad. 
 

Po otwarciu sesji i stwierdzeniu prawomocności jej obrad, przewodniczący obrad p. Zenon Rabęda 
poinformował, że porządek obrad z projektami uchwał został radnym doręczony.  

Po ustaleniu porządku obrad Przewodniczący Zarządu Nowe Miasto przedłożył kolejne projekty uchwał  
w sprawach: 
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- opinii o projekcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości 

(obręb nr 0044 ul. Racula-Rataja) – druk nr 338, 

- opinii o projekcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości 

(obręb nr 0047 ul. Zawada - Łąkowa) – druk nr 339; 

- opinii o projekcie uchwały w sprawie rozstrzygnięcia o sposobie rozpatrzenia uwag do projektu miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu położonego w rejonie ul. Ochla- Kożuchowska w Zielonej 

Górze -druk nr 340, 

-opinii o projekcie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu 

położonego w rejonie ul. Ochla – Kożuchowska w Zielonej Górze -druk nr 341, 

wnosząc o ujęcie projektów w porządku obrad sesji. 

 
Głosowania nad zmianami porządku obrad: 

Głosowanie wniosku Przewodniczącego Zarządu o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały  
w sprawie opinii o projekcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy 
nieruchomości (obręb nr 0044 ul. Racula-Rataja) – druk nr 338. 

Rada Dzielnicy w wyniku jawnego głosowania wymaganą bezwzględną większością głosów 
ustawowego składu Rady dokonała proponowanej zmiany porządku obrad (wymagana minimalna liczba – 
8 głosów za). W głosowaniu udział wzięło – 13 radnych. Wyniki głosowania: za zmianą – 13 głosów, 
przeciw – 0 głosów, wstrzymujących – 0 głosów. 
 

Głosowanie wniosku Przewodniczącego Zarządu o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały  
w sprawie opinii o projekcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy 
nieruchomości (obręb nr 0047 ul. Zawada - Łąkowa) – druk nr 339; 

Rada Dzielnicy w wyniku jawnego głosowania wymaganą bezwzględną większością głosów 
ustawowego składu Rady dokonała proponowanej zmiany porządku obrad (wymagana minimalna liczba – 
8 głosów za). W głosowaniu udział wzięło – 13 radnych. Wyniki głosowania: za zmianą – 13 głosów, 
przeciw – 0 głosów, wstrzymujących – 0 głosów. 

 

Głosowanie wniosku Przewodniczącego Zarządu o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały  
w sprawie - opinii o projekcie uchwały w sprawie rozstrzygnięcia o sposobie rozpatrzenia uwag do projektu 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu położonego w rejonie ul. Ochla- Kożuchowska 
w Zielonej Górze -druk nr 340, 

Rada Dzielnicy w wyniku jawnego głosowania wymaganą bezwzględną większością głosów 
ustawowego składu Rady dokonała proponowanej zmiany porządku obrad (wymagana minimalna liczba – 
8 głosów za). W głosowaniu udział wzięło – 13 radnych. Wyniki głosowania: za zmianą – 13 głosów, 
przeciw – 0 głosów, wstrzymujących – 0 głosów. 
 

Głosowanie wniosku Przewodniczącego Zarządu o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały  
w sprawie opinii o projekcie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu 
położonego w rejonie ul. Ochla – Kożuchowska w Zielonej Górze -druk nr 341, 

Rada Dzielnicy w wyniku jawnego głosowania wymaganą bezwzględną większością głosów 
ustawowego składu Rady dokonała proponowanej zmiany porządku obrad (wymagana minimalna liczba – 
8 głosów za). W głosowaniu udział wzięło – 13 radnych. Wyniki głosowania: za zmianą – 13 głosów, 
przeciw – 0 głosów, wstrzymujących – 0 głosów. 

 
Porządek obrad po zmianach 

1.Otwarcie sesji. 
2. Uchwalenie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołów z poprzedniej sesji. 
4. Sprawozdanie z działalności Zarządu Dzielnicy Nowe Miasto za okres: lipiec-wrzesień 2017 r. 
5. Sprawozdania pn. „Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Miasta Zielona Góra za rok szkolny 
2016/2017. 
6. Rozpatrzenie projektów uchwał i podjęcie uchwał w sprawach: 

1) zaopiniowania wniosku o nadanie nazwy ulicy w Zielonej Górze (ul. Łężyca-Projektantów) – druk nr 332; 
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2) zaopiniowania propozycji strategicznych inwestycji zgłoszonych przez mieszkańców sołectwa Krępa– druk nr 

333; 

3) zmieniająca uchwałę w sprawie zaopiniowania propozycji strategicznych inwestycji zgłoszonych przez 

mieszkańców sołectwa Ochla – druk nr 334; 

4) opinii o projekcie uchwały w sprawie zmiany statutu Zespołu Rehabilitacji Dzieci i Młodzieży 

Niepełnosprawnej „ PROMYK” – Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Zielonej Górze – druk 

nr 335; 

5) zaopiniowania projektu uchwały w sprawie Programu współpracy Miasta Zielona Góra z organizacjami 

pozarządowymi na rok 2018 – druk nr 336; 

6) opinii o projekcie uchwały w sprawie trybu i szczegółowych warunków zwolnienia od podatku rolnego gruntów 

gospodarstw rolnych, na których zaprzestano produkcji rolnej – druk nr 337; 

7) opinii o projekcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości 
(obręb nr 0044 ul. Racula-Rataja) – druk nr 338; 

8) opinii o projekcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości 
(obręb 0047 ul. Zawada Łąkowa) - druk nr 339; 

9) opinii o projekcie uchwały w sprawie rozstrzygnięcia o sposobie rozpatrzenia uwag do projektu miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu położonego w rejonie ul. Ochla-Kożuchowska w Zielonej 
Górze – druk nr 340; 

10) opinii o projekcie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu 
położonego w rejonie ul. Ochla-Kożuchowska w Zielonej Górze – druk nr 341. 
7. Interpelacje i zapytania radnych. 
8. Sprawy różne. 
9. Zamknięcie obrad. 
 

Porządek obrad po wprowadzonych zmianach Rada Dzielnicy przyjęła jednogłośnie w wyniku jawnego 

głosowania wymaganą  bezwzględną większością głosów ustawowego składu Rady. 

W głosowaniu udział wzięło – 13 radnych. Wyniki głosowania: za zmianą – 13 głosów, przeciw – 0 
głosy, wstrzymujących – 0 głosów. 

 

3. Przyjęcie protokołu obrad z poprzedniej Sesji 

  

Przewodniczący Rady Dzielnicy, zwrócił się z zapytaniem do Sekretarza obrad czy zostały zgłoszone 

uwagi do treści protokołu ostatniej Sesji Rady Dzielnicy. Sekretarz oświadczył, że nikt z radnych uwag nie zgłosił. 

Protokół został przyjęty bezwzględną większością głosów w głosowaniu jawnym. 

W głosowaniu udział wzięło – 13 radnych. Wyniki głosowania: za przyjęciem – 11 głosów, przeciw – 0 
głosów, wstrzymujących – 2 głosy. 

 

4. Sprawozdanie  Zarządu Dzielnicy za III kwartał 2017 roku.  

 

Sprawozdanie z działalności Zarządu Dzielnicy Nowe Miasto za okres: lipiec-wrzesień 2017 r. przedstawił 

Przewodniczący Zarządu p. Mariusz Zalewski. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

5. Sprawozdania pn. „Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Miasta Zielona Góra za rok 

szkolny 2016/2017” 

 

Sprawozdanie pn.” Informacją o stanie realizacji zadań oświatowych Miasta Zielona Góra za rok szkolny 

2016/2017” przedstawiła p. Lidia Gryko Z-ca Naczelnika Wydziały Oświaty i Spraw Społecznych. 

Sprawozdanie w załączeniu. 

 

Pytania 
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Radny p. K.Wołczyński: czy w szkołach realizowana jest uchwała odnośnie przyznawania stypendium wszystkim 

uczniom zgłoszonym przez Dyrektora szkoły. 

Pani L. Gryko odpowiedziała że tak, informując o wysokości stypendium przypadającej na szkołę to kwota  

1500 zł. 

Poruszony został również temat zapotrzebowania na szkoły przygotowujące do nauki zawodu. Niestety 

zainteresowanie młodzieży tego typu szkołą nie cieszy się zbytnią popularnością mimo zachęcania poprzez różne 

formy do nauki w szkołach zawodowych po reformie oświaty nazywanych branżowymi. 

 

6. Podjęcie uchwał lub zajęcie stanowiska 

 

6.1. Podjęcie uchwały w sprawie zaopiniowania wniosku o nadanie nazwy ulicy w Zielonej Górze  

(ul. Łężyca-Projektantów) – druk nr 332. 

 

Projekt uchwały przedstawiony został na posiedzeniu Komisji. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Opinie komisji 
Komisja Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw  Społecznych - opinia pozytywna. 
Komisja Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej - opinia pozytywna. 

Komisji Integracji Samorządowej – opinia pozytywna 

 
Wobec braku pytań i zgłoszeń do dyskusji przewodniczący obrad p. Zenon Rabęda przystąpił do głosowania 
nad podjęciem uchwały. 
Głosowanie – druk nr 332. 
W głosowaniu udział wzięło 13 radnych. 
Rada Dzielnicy w wyniku jawnego głosowania – uchwałę nr XXXIX.325.2017 w sprawie zaopiniowania 

wniosku o nadanie nazwy ulicy w Zielonej Górze (ul. Łężyca-Projektantów) – podjęła jednogłośnie. 

Wyniki głosowania: za – 13 głosów, przeciw – 0 głosów, wstrzymujących – 0 głosów. 

 

 

6.2. Podjęcie uchwały w sprawie zaopiniowania propozycji strategicznych inwestycji zgłoszonych przez 

mieszkańców sołectwa Krępa– druk nr 333. 

 

Projekt uchwały przedstawiony został na posiedzeniu Komisji. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Opinie komisji 
Komisja Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw  Społecznych - opinia pozytywna. 
Komisja Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej - opinia pozytywna. 

Komisji Integracji Samorządowej – opinia pozytywna 

 
Wobec braku pytań i zgłoszeń do dyskusji przewodniczący obrad p. Zenon Rabęda przystąpił do głosowania 
nad podjęciem uchwały. 
Głosowanie – druk nr 333. 
W głosowaniu udział wzięło 13 radnych. 
Rada Dzielnicy w wyniku jawnego głosowania – uchwałę nr XXXIX.326.2017 w sprawie zaopiniowania 

propozycji strategicznych inwestycji zgłoszonych przez mieszkańców sołectwa Krępa – podjęła 

jednogłośnie.  

Wyniki głosowania: za – 13 głosów, przeciw – 0 głosów, wstrzymujących – 0 głosów. 
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6.3. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zaopiniowania propozycji strategicznych 

inwestycji zgłoszonych przez mieszkańców sołectwa Ochla – druk nr 334. 

 

Projekt uchwały przedstawiony został na posiedzeniu Komisji. 

Pytań nie zgłoszono. 

Opinie komisji 
Komisja Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw  Społecznych  - opinia pozytywna. 
Komisja Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej - opinia pozytywna. 

Komisji Integracji Samorządowej – opinia pozytywna 

 
Wobec braku pytań i zgłoszeń do dyskusji przewodniczący obrad p. Zenon Rabęda przystąpił do głosowania 
nad podjęciem uchwały. 
Głosowanie – druk nr 334. 
W głosowaniu udział wzięło 13 radnych. 
Rada Dzielnicy w wyniku jawnego głosowania – uchwałę nr XXXIX.327.2017 w sprawie zaopiniowania 

propozycji strategicznych inwestycji zgłoszonych przez mieszkańców sołectwa Ochla – podjęła 

jednogłośnie.  

Wyniki głosowania: za – 13 głosów, przeciw – 0 głosów, wstrzymujących – 0 głosów. 

 

6.4. Podjęcie uchwały w sprawie opinii o projekcie uchwały w sprawie zmiany statutu Zespołu 

Rehabilitacji Dzieci i Młodzieży Niepełnosprawnej „ PROMYK” – Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Opieki Zdrowotnej w Zielonej Górze – druk nr 335. 

 

Projekt uchwały przedstawiony został na posiedzeniu Komisji. 

Pytań nie zgłoszono. 

Opinie komisji 
Komisja Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw  Społecznych  - opinia pozytywna. 
Komisja Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej - opinia pozytywna. 

Komisji Integracji Samorządowej – opinia pozytywna 

 
Wobec braku pytań i zgłoszeń do dyskusji przewodniczący obrad p. Zenon Rabęda przystąpił do głosowania 
nad podjęciem uchwały. 
Głosowanie – druk nr 335. 
W głosowaniu udział wzięło 13 radnych. 
Rada Dzielnicy w wyniku jawnego głosowania – uchwałę nr XXXIX.328.2017 w sprawie opinii o projekcie 

uchwały w sprawie zmiany statutu Zespołu Rehabilitacji Dzieci i Młodzieży Niepełnosprawnej „ PROMYK” 

– Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Zielonej Górze – podjęła jednogłośnie.  

Wyniki głosowania: za – 13 głosów, przeciw – 0 głosów, wstrzymujących – 0 głosów. 

 

6.5. Podjęcie uchwały w sprawie zaopiniowania projektu uchwały w sprawie Programu współpracy Miasta 

Zielona Góra z organizacjami pozarządowymi na rok 2018 – druk nr 336. 

 

Projekt uchwały przedstawiony został na posiedzeniu Komisji. 

Pytań nie zgłoszono. 

Opinie komisji 
Komisja Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw  Społecznych  - opinia pozytywna. 
Komisja Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej - opinia pozytywna. 

Komisji Integracji Samorządowej – opinia pozytywna 

 
Wobec braku pytań i zgłoszeń do dyskusji przewodniczący obrad p. Zenon Rabęda przystąpił do głosowania 
nad podjęciem uchwały. 
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Głosowanie – druk nr 336. 
W głosowaniu udział wzięło 13 radnych. 
Rada Dzielnicy w wyniku jawnego głosowania – uchwałę nr XXXIX.329.2017 w sprawie opinii o projekcie 

uchwały w sprawie zaopiniowania projektu uchwały w sprawie Programu współpracy Miasta Zielona Góra 

z organizacjami pozarządowymi na rok 2018 - podjęła jednogłośnie.  

Wyniki głosowania: za – 13 głosów, przeciw – 0 głosów, wstrzymujących – 0 głosów. 

 

6.6. Podjęcie uchwały w sprawie opinii o projekcie uchwały w sprawie trybu i szczegółowych warunków 

zwolnienia od podatku rolnego gruntów gospodarstw rolnych, na których zaprzestano produkcji rolnej – 

druk nr 337. 

 

Projekt uchwały przedstawiony został na posiedzeniu Komisji. 

Pytań nie zgłoszono. 

Opinie komisji 
Komisja Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw  Społecznych  - opinia pozytywna. 
Komisja Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej - opinia pozytywna. 

Komisji Integracji Samorządowej – opinia pozytywna. 

 
Wobec braku pytań i zgłoszeń do dyskusji przewodniczący obrad p. Zenon Rabęda przystąpił do głosowania 
nad podjęciem uchwały. 
Głosowanie – druk nr 337. 
W głosowaniu udział wzięło 13 radnych. 
Rada Dzielnicy w wyniku jawnego głosowania – uchwałę nr XXXIX.330.2017 w sprawie opinii o projekcie 

uchwały w sprawie trybu i szczegółowych warunków zwolnienia od podatku rolnego gruntów 

gospodarstw rolnych, na których zaprzestano produkcji rolnej - podjęła jednogłośnie.  

Wyniki głosowania: za – 13 głosów, przeciw – 0 głosów, wstrzymujących – 0 głosów 

 

6.7. Podjęcie uchwały w sprawie opinii w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy 

nieruchomości (obręb nr 0044 ul. Racula-Rataja) – druk nr 338. 

 

Projekt uchwały przedstawiony został na posiedzeniu Komisji. 

Pytań nie zgłoszono. 

Opinie komisji 
Komisja Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw  Społecznych  - opinia pozytywna. 
Komisja Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej - opinia pozytywna. 

Komisji Integracji Samorządowej – opinia pozytywna. 

 
Wobec braku pytań i zgłoszeń do dyskusji przewodniczący obrad p. Zenon Rabęda przystąpił do głosowania 
nad podjęciem uchwały. 
Głosowanie – druk nr 338. 
W głosowaniu udział wzięło 13 radnych. 
Rada Dzielnicy w wyniku jawnego głosowania – uchwałę nr XXXIX.331.2017 w sprawie opinii o projekcie 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości  

(obręb nr 0044 ul. Racula-Rataja) - podjęła jednogłośnie.  

Wyniki głosowania: za – 13 głosów, przeciw – 0 głosów, wstrzymujących – 0 głosów. 

 

6.8. Podjęcie uchwały w sprawie opinii o projekcie w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej 

umowy dzierżawy nieruchomości (obręb 0047 ul. Zawada Łąkowa) - druk nr 339. 

 

Projekt uchwały przedstawiony został na posiedzeniu Komisji. 

Pytań nie zgłoszono. 
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Opinie komisji 
Komisja Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw Społecznych - opinia pozytywna. 
Komisja Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej - opinia pozytywna. 

Komisji Integracji Samorządowej – opinia pozytywna. 

 
Wobec braku pytań i zgłoszeń do dyskusji przewodniczący obrad p. Zenon Rabęda przystąpił do głosowania 
nad podjęciem uchwały. 
Głosowanie – druk nr 339. 
W głosowaniu udział wzięło 13 radnych. 
Rada Dzielnicy w wyniku jawnego głosowania – uchwałę nr XXXIX.332.2017 w sprawie opinii o projekcie 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości  

(obręb 0047 ul. Zawada Łąkowa) - podjęła jednogłośnie.  

Wyniki głosowania: za – 13 głosów, przeciw – 0 głosów, wstrzymujących – 0 głosów. 

 

6.9. Podjęcie uchwały w sprawie opinii o projekcie w sprawie rozstrzygnięcia o sposobie rozpatrzenia 

uwag do projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu położonego w rejonie 

ul. Ochla-Kożuchowska w Zielonej Górze – druk nr 340.  

 

Projekt uchwały przedstawiony został na posiedzeniu Komisji. 

Pytań nie zgłoszono. 

Opinie komisji 
Komisja Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw Społecznych - opinia pozytywna. 
Komisja Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej - opinia pozytywna. 

Komisji Integracji Samorządowej – opinia pozytywna. 

 
Wobec braku pytań i zgłoszeń do dyskusji przewodniczący obrad p. Zenon Rabęda przystąpił do głosowania 
nad podjęciem uchwały. 
Głosowanie – druk nr 340. 
W głosowaniu udział wzięło 13 radnych. 
Rada Dzielnicy w wyniku jawnego głosowania – uchwałę nr XXXIX.333.2017 w sprawie opinii o projekcie 

uchwały w sprawie rozstrzygnięcia o sposobie rozpatrzenia uwag do projektu miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla terenu położonego w rejonie ul. Ochla-Kożuchowska w Zielonej 

Górze -podjęła jednogłośnie.  

Wyniki głosowania: za – 13 głosów, przeciw – 0 głosów, wstrzymujących – 0 głosów. 

 

6.10. Podjęcie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu 

położonego w rejonie ul. Ochla-Kożuchowska w Zielonej Górze – druk nr 341. 

 

Projekt uchwały przedstawiony został na posiedzeniu Komisji. 

Pytań nie zgłoszono. 

Opinie komisji 
Komisja Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw Społecznych - opinia pozytywna. 
Komisja Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej - opinia pozytywna. 

Komisji Integracji Samorządowej – opinia pozytywna. 

 
Wobec braku pytań i zgłoszeń do dyskusji przewodniczący obrad p. Zenon Rabęda przystąpił do głosowania 
nad podjęciem uchwały. 
Głosowanie – druk nr 341. 
W głosowaniu udział wzięło 13 radnych. 
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Rada Dzielnicy w wyniku jawnego głosowania – uchwałę nr XXXIX.334.2017 w sprawie opinii o projekcie 

uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu położonego  

w rejonie ul. Ochla-Kożuchowska w Zielonej Górze-podjęła jednogłośnie.  

Wyniki głosowania: za – 13 głosów, przeciw – 0 głosów, wstrzymujących – 0 głosów. 

 

7.Interpelacje i zapytania. 
 

 

Radny Krzysztof Wołczyński poruszył problem utylizacji liści sprzątanych z posesji mieszkańców. 

p. Rafała Czarkowskiego- z-cę Dyrektora KZG przyjął zgłoszenie i zobowiązał się poczynić kroki w rozwiązaniu 

tej sprawy. 
 

Radna  Agnieszka Kozakiewicz złożyła pismo do rąk p. Rafała Czarkowskiego z Zakładu Komunalnego  

z prośbą o wycinkę oznaczonych drzew w związku z pracami porządkowymi. Radna złożyła również interpelację 

na ręce Przewodniczącego dotyczącą uporządkowania oznakowania dróg wewnątrz oś. Czarkowo. 
 

Radny Jarosław Bartkowicz zwrócił się z pytaniem do p. Dyrektora KZG o dostępność tłucznia na remonty dróg. 

Pan Dyrektor poinformował, że na placu leży tylko tłuczeń składowany przez inną firmę, który nie jest ich 

własnością.   
 

Radny Roman Rekut zapytał w związku z ostatnimi wichurami, czy cmentarze, które są pod zarządem KZG  

są ubezpieczone. Pan Dyrektor KZG odpowiedział, że tak. 
 

Radna Dorota Bojar złożyła na ręce Przewodniczącego interpelację dotyczącą celowości prowadzenia prac 

pielęgnacyjnych na działce nr 99/2 w sołectwie Jeleniów. 
 

8.Sprawy różne. 

 

  Sołtys sołectwa Racula poruszyła problem nasadzeń wokół pomników na cmentarzu, czy są przepisy które 

ograniczają „samowolkę”; p. Rafał Czarkowski z KZG odpowiedział, że zorientuje się w tej kwestii i odpowie  

na następnej sesji. 

Sołtys sołectwa Jarogniewice zapytała czy jako sołtys jest odpowiedzialna i powinna egzekwować obowiązek 

utylizacji azbestu. 

Przewodniczący Zarządu p. Mariusz Zalewski powiedział, że to nie leży w kompetencji sołtysa, niemniej jednak  

zwróci się o informację w sprawie dopłat do jego usuwania do Biura Ochrony Środowiska. 

Sołtys sołectwa Przylep zwrócił się z zapytaniem czy powinien być powiadamiany na którą z dróg sołectwa 

przyjeżdża równiarka, żeby mógł wskazać gdzie jest większa potrzeba prac. 
 

Przewodniczący udzielił głosu p. Kalinie Klepacz pracownikowi Centrum Edukacji i Pracy Młodzieży, która jest 

koordynatorem projektu „Od szkolenia do zatrudnienia”, omawiając idee projektu, prosiła sołtysów by zorientowali 

się czy w ich sołectwach są osoby potrzebujące wsparcia w podjęciu aktywności zawodowej.  

 

 Wobec wyczerpania porządku obrad o godz.15.20  Przewodniczący Rady Dzielnicy  zakończył obrady. 

 

 

Protokołowała                                 Sekretarz  Obrad          Przewodniczący 

                            Rady Dzielnicy  

……………….                                   ……………….                                   ………………… 

Sylwia Bartkowicz                           Jerzy Szczepski             Zenon Rabęda 


